
Zápis z jednání VV dne 27.9.2023 ve Svitavách 
 

1. Schválení programu jednání, ustanovení ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola plnění úkolů z předešlých jednání 

3. Informace z vyšších míst 

4. Zhodnocení okresních lig 

5. Příprava Superpoháru 

6. Příprava setkání ZH ve Slepoticích 

7. Příprava shromáždění představitelů sborů  

8. Soutěže 2024 

9. Schválení vyznamenání 

10. Různé, diskuse 

11. Závěr 

Přítomni: Soural Jan, Vacek Miroslav, Bílek Jiří, Bidmon Jan, Flídrová Hana, Švichká Irena, Havel Ivan, Počka 

Michal 

Distančně: Uher Pavel 

Omluveni: Říha Pavel, Buchta Luboš, Čermák Jaroslav, Kozlovský František, Paulíček Jakub, Šimon Jaroslav 

Hosté: Bidmon Josef – SH ČMS  

 

ad1) zapisovatelem byla zvolena Karásková Martina, ověřovateli zápisu Miroslav Vacek, Irena Švichká 

ad2) stále nebyla dořešena nečinnost OKRR, předseda rady nekomunikuje 

ad3) v tomto bodu vystoupil br. Bidmon Josef. Informoval o možnosti účasti MH na Junior univerzitě v roce 

2024, o snížení dotací o 50%, o celorepublikovém setkání praporů v Telči v roce 2024, o celorepublikovém 

plese SH ČMS, který bude 20.1.2024 v Hlinsku 

ad4) ukončení ligy MH proběhne v sobotu v Mladějově na Moravě a VV schvaluje navrhnutou částku na  

vyhodnocení od OORM. Co se týká OLSY byla kritika na pořádání a vyhodnocení ligy mimo okres Svitavy a 

přibývající stížnosti na chování účastníků 

ad5) byly schváleny pozvánky a diplomy, je třeba dojednat další technikálie 

ad6) setkání se za okres zúčastní cca 43 členů našeho okresu, doprava je řešena DA a osobními vozidly 

ad7) shromáždění proběhne 4.11.2023 ve Vendolí, VV navrhuje na prezenci Karáskovou, Bílka a Buchtu, 

vedoucího návrhové a mandátové komise Vacka. Za skrutátory členové OKRR, případně starostové okrsků, 

kteří nejsou starostové sborů. Zprávy do zpravodaje mají jednotliví vedoucí rad dodat do 15.10.  

ad8) 11.5. 2024 by měla být volná sobota na možnost uspořádání okrskových kol, 18.5. Malá Haná, 24.5.a 

25.5.okr. kolo PLAMEN, 1.6. PS. Okres Svitavy pořádá krajské kolo PLAMEN, které bude 8., nebo 15.6.2024, 

dle setkání praporů v Telči 

ad9) všechna předložená vyznamenání byla schválena 

ad10) v listopadu by mělo proběhnout školení preventistů, VV schválil peníze na vyhodnocení ligy OLSY, VV 

schválil příspěvek na telefon sestře Karáskové ve výši 300Kč za měsíc, byl vznesen dotaz na uspořádání 

školení hospodářů – o minulé nebyl nějaký enormní zájem. 

Vzhledem k právnímu stanovisku ohledně voleb a sjezdu, které doručil Josef Bidmon, VV revokoval 

usnesení minulého jednání a pověřuje starostu OSH k hlasování o uskutečnění sjezdu v roce 2026. 

Bylo kritizováno, že je proškoleno mnoho mladých funkcionářů, avšak malé procento z nich se zapojuje do 

aktivity. Proto napříště bude uskutečněn výběr funkcionářů, kterým se školení uhradí. 

ad11) starosta OSH ukončil jednání a pozval všechny na shromáždění představitelů 4.11.2023 ve Vendolí. 



Zapsala  Martina Karásková 

 

 

Ověřil   Švichká Irena   ……………………………………………………………… 

 

 

   Ing. Bc. Vacek Miroslav ……………………………………………………………… 

 

 

Starosta OSH  Soural Jan   ………………………………………………………………. 

 


